

Referat!

Kredsbestyrelsesmøde for Kreds 4

**Mandag d. 28 juni 2023 kl. 18.00 i Jels
Ørstedvej 10. 6630 Rødding**

Bestyrelses

Medlemmer: Poul Bundgaard, Kredsformand PB - Ok
Jens Venø Kjellerup, HB JVK Ok
Anders Jæger Jacobsen, Vejle AJJ OK Ok
Jens Hangaard Nielsen, Sønderborg JHN OK
Jene-Christian Jensen, Fredericia JCJ Afbud
Jan Holm, Fanø JH OK
Uffe Nissen , Esbjerg UN OK
Kurt Beck, Varde KB OK Egon Høgedal (EH)
Finn Hahn, Vejen FH OK
Kim Aabling Tønder KAA Ok
Erik Nicolaisen Aabenraa EN Ok
Lars Lykke Kristensen Haderslev LLK OK
Gunnar Bennedsen, Kolding GB Ok
Martin Moen, Billund. MM Afbud

Afbud: MM - JCJ

Referat: JHN

Dagsorden

1	Godkendelse og underskrift af referat fra sidste møde:
Bemærkninger	Referat fra marts 2023 Bilag
	Få ændringer af de ansvarlige personer.

	Jægerforbundets politik for ulve kan hentes på jægerforbundets hjemmeside. Gå på google og søg siden. Skal temaet igen drøftes skal der foreligge en indstilling.
2	<p>Orientering om kredsens aktuelle situation v/PB</p> <p>Møde i Brugerråd Vadehavet: Urørt skov, vådområder, hegninger m.m.</p> <p>Møde i Brugerråd Sønderjylland: Urørt skov, vådområder, hegninger, de forskellige aktiviteter i skoven m.m.</p> <p>Kongeåprojekter. ønskes udformes som Skjernåen. Der er samlet en gruppe der arbejder med projektet, Claus Smedegaard er tovholder. Tællinger af vildt.</p> <p>Neumûnster i april 2023 (15.000) & Dyrskue i Åbenrå sidst i maj 2023 (22.000).</p> <p>Neumunster 2024 5. – 7. april 2025 4. – 6. april. Ønsker at få besøg af kronprinsen!</p> <p>Hund: møde d. 25. april i Jels. Fint møde!</p> <p>Rep. Møde 10. juni i Odense + formøde i Jels Bilag Formøde 23 deltog. Repr.mødet deltog 51 fra kreds 4.</p> <p>Nationalpark Vadehavet 5 ud af 15 blev genudpeget JH sidder der de næste 4 år.</p> <p>Kredsmødet bliver en aften møde fra kl. 17. i marts 2024</p>
3.	<p>Skal vi nedsætter et udvalg til at finde de rigtige personer til div. Poster i Kreds 4.</p> <p>Husk at sætte formand på i disse udvalg.</p> <p>Udvalget for at finde nye personer skal skrive et oplæg til udsending til jagtforeninger.</p>
4.	Koordinatorer:

	<p>Der mangler pt. to koordinatore, da både Lars Atzen (Bue) og Preben Nielsen (riffel) har valgt at stoppe. Hvordan finder vi nye til de to poster? FH er sat på opgaven med riffelkoordinator – indkalder til et møde med alle riffel personer i kreds 4</p> <p>Foreningsvejleder: Kim, har sagt på.</p> <p>EH og UN bytter plads i skydeudvalgene. EH – bliver kontaktperson for Riffel, og UN bliver kontaktperson for Hagl.</p>
5.	<p>DJ-puljen 2023 Der ligger pt. Ansøgninger der ikke er behandlet. PB indtræder i gruppen. Gennemgang af ansøgningerne.</p>
6.	<p>Nyt fra HB V/JVK</p> <p>Ny motorvej mellem Billund og Haderslev – Faunapassager undersøges. Carsten Ries Olesen kan inddrages i dette arbejde. Der er taget afsked med nogle medarbejdere – der er ro på nu!</p>
7.	<p>Formandsmøde 15. 16. september. Foreningsmøde i efteråret 2023. Den 30.10.23 er afsat til mødet. Forslag til emner? Skal vi igen afholde et møde med alle foreninger? Er der punkter på dagsordenen, der kræver dette holdes mødet.</p>
8.	<p>Næste Møde:</p>

	25. september 23.
	Evt. Ønske om kamera. Send ønskerne til PB. Opsamling af haglskåle på flugtskydebanerne!

Mødet sluttede kl. 21.25